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演讲厅多媒体系统操作手册 

Lecture hall multimedia system operation manual 

 

本操作手册仅针对于 T2-101，T2-102，T5-104，T5-105，T6-104，T6-105，T7-

103，T7-104，T7-105的使用，且所有设备和线材不可以擅自拆卸，如果需要移动或增加

设备请提前一天联系 ITSC(3620315)。 

This operation manual is intended only for T2-101，T2-102，T5-104，T5-105，T6-104，T6-

105，T7-103，T7-104，T7-105, and equipment or wires can not be disassembled without 

authorization. If you need to move or add equipment, please contact ITSC(3620315) one day in 

advance. 

 

开启设备电源 

To power on the device 

 

演讲厅讲台两侧找到（图 1.1所示）设备间，打开柜门；按压一下红框位置的钥匙孔即可

弹出把手打开机柜门 

Find the equipment room on either side of the podium and open it; Press the keyhole in the red 

box to pop out the handle and open the cabinet door; 

 

 

 

 

 

 

图 1.1 
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打开电源时序器（如图 1.3），按住绿色 ON 键 3秒听到“滴”一声，设备上的绿灯会依

次亮起。此时音响设备可正常使用。(其它设备按键请不要触碰） 

Turn on the power sequencer, press the green ON button for 3 seconds until hear a drip, the green 

lights on the device will turn on in turn. The audio equipment can be used normally at this time. 

(Please do not press other buttons） 

 

图 1.3 

 

再分别到讲台下方的位置打开主机开关和使用投影机遥控器蓝色按钮打开各个投影机。

（如图 1.4 所示） 

Then turn on the host switch at the position below the podium and use the blue button of the 

projector remote control to turn on each projector. 

 

图 1.4 
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外接笔记本切换信号 

External laptop switching signal 

 

T2-102 外接笔记本投影图像，需要在讲台接好笔记本的 HDMI 线以后，再到讲台下方找到

信号切换器（如图 2.1所示），按压一下如图所示按钮即可切换投影信号。 

T2-102 to connect external laptop projected image，you need to connect the HDMI cable to the 

laptop at the podium, then go under the podium and find the signal switcher, press the button shown 

in the picture to switch the projection signal. 

 

 

图 2.1 

 除 T2-102以外的演讲厅，外接笔记本投影图像，需要在讲台接好笔记本的 HDMI线以后，

再到机柜位置找到信号切换设备（如图 2.2所示），在 IN 选项按带有黄色 HDMI 标签的 3

口，在 OUT 选项按 1234按钮即可切换到笔记本信号。如果需要切换回讲台主机信号，则

需要在 IN选项按带有黄色 PC标签的 2口，在 OUT选项按 1234按钮即可切换回 PC信号。 

Lecture halls beside T2-102, to connect external laptop projected image, you need to connect the 

HDMI cable of the laptop on the platform, then go to the cabinet position to find the signal 

switching device, press the 3 port with the yellow HDMI label among IN option, and press the 

1234 button in the OUT option to switch to the laptop signal. If you need to switch back to the 

platform host signal, you need to press the 2 port with the yellow PC label among the IN option 

and press the 1234 button in the OUT option to switch back to the PC signal. 

 

 

图 2.2 
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外接音频切换信号 

External audio switching signal 

 

 接入放在讲台的一条 3.5mm的音频线后，点击笔记本电脑右下角的小喇叭选项中，核实是

否选择带有 Audio 字样的选项，需要选择为（如图 3.1所示）才可以正常播放音频。（切

记不可选择带有 HDMI字样的选项） 

After connecting to a 3.5mm audio cable placed on the platform, click thesmallspeaker at the 

lower right corner of the laptop to verify whether the option with the word Audio is selected. You 

need to select the option shown in the picture to play the audio normally. (Do not select the 

option with the word HDMI) 

 

 

图 3.1 


